

SI-Odder

Bestyrelsesmøde torsdag 18.4.2024 kl. 19 hos Jette

Til stede: Mette, Anne J., Anne W., Hanne, Lene, Susanne, Jette B.

Fraværende: Helle

Referat

1. Klubbens økonomi, midler til donation, bankgebyrer, Anne W. Donationskontoen: 30.000,- Driftskontoen: 44.000,- Danske Bank har sat gebyrer op, således at vi nu skal betale, hvad der svarer til fire medlemmers årlige kontingent.
2. Forespørgsel fra programudvalget om donation til projekt af maj-månedes foredragsholder. Projektet er et Canadisk Rotary-projekt. Vores drøftelse af forespørgslen: Projektet giver ikke varige forbedringer for kvinder/piger, som vi umiddelbart ser det. Der er behov for bedre indsigt i projektet. Desuden vil vi have oversigt (september) over donationer, før vi beslutter, og vi skal have en samarbejdsaftale. Vi vil gerne på mødet være imødekommende og bede om mulighed for, at medlemmerne kan donere direkte til projektet.
3. Sparekassen Danmark satser på små klubber, orientering Anne W og Mette. Vi blev orienteret om betydelig mere fordelagtige forhold omkring gebyrer end de nuværende i Danske Bank. I Sparekassen er det muligt at oprette side i en bestyrelsesportal med overblik over klubbens vedtægter mm, så dette ikke skal meddeles hver gang, der skiftes bestyrelse. Det besluttes, at vi skifter bank til Sparekassen Danmark. Anne W. påtager sig at ordne dette.
4. Nyt fra Unionen, Mette og Jette. Nordiske Dage i København -slut august -beg. september opfordrer til deltagelse, måske sammen med venskabsklub. Der berettes om forskellige måder til at finde nye medlemmer og få dem godt i gang. Anne J. forklarede, at vi har en procedure omkring mentor til nye medlemmer, den skal bruges. Fremover vil et nyt medlem få en mentor allerede efter første besøg. Nye medlemmer skal have tilbud om at deltage i forskellige udvalg og hurtigt drages ind i udvalgsarbejdet. Nogle klubber har fast tema for møderne fx i et år. Vi drøftede, at vi har temaer for møderne, som matcher vores donationer, og det passer fint til os.
5. Ideer til oktobermøde. Generalforsamling og gæster bør ikke være med! Forskellige input kom frem. Ego/Branche-foredrag vil være oplagt. Flere udtrykker ønske om, at vi arbejder på at komme i gang med et eget projekt. Eventuelt kunne vi være med i en anden klubs projekt (fx Silkeborg) først for at få lidt erfaring. Brainstorm om dette kunne være emne til GF.
6. Orientering om event 26.5. på gymnasiet. Mette, Lene og Anne J. orienterede om eventen. Der kommer flere foredragsholdere og bliver lavet workshops. Tilmelding ved Odderbilletten. Der bliver brug for hjælp fra medlemmer, tages op på majmødet. Vi drøftede om/hvor, der skal søges om donationer.

7. Eventuelt. Næste klubmøde: revidering af udvalgenes funktionsbeskrivelser, så de kan rettes på hjemmesiden, især med henblik på *ikke* at henvise til sider i 'Blå Bog', da de ændres år for år. MTW-donation drøftedes. Vi deltager ikke i MTW on wheel, da vi har andet arbejde i de dage, men medlemmerne ønskede donation alligevel. Vi drøftede donationen og afventer KPD-udvalgets oplæg til september.

Næste møde fik vi ikke aftalt, men der er forslag om 24., 25. eller 26. juni. Meld straks til Mette, om du kan disse dage!

Referat, Jette Brinch, 18.4.24, Odder